
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 16 mars 2015 kl 19.00 i Nävestakyrkan 

 

Närvarande: Jonas Lundkvist, Stig Olsson, Ann Davidsson, Elin Tärnqvist, Göran Tärnqvist, 

Roland Davidson och Lisbeth Larsson 

1. Samlingen inleddes med att vi reflekterade tillsammans över gårdagens predikan och bad en 

stund. 

2. Till sekreterare utsågs Roland 

3. Dagordning fastställdes 

4. Föregående protokoll godkändes 

5. Jonas informerade att det är mycket uppskattat att han på Lillträffen sjunger med barnen och att 

det blir många goda samtal med föräldrarna.  

 Arbetstid för Jonas diskuterades och beslöts justera schemaläggningen så att en helg i månaden 

är ledig. Eftersom det nu planerats samlingar alla söndagar så undersöks om vissa 

bönesamlingar kan ledas av olika medlemmar i församlingen istället. 

6.  Uppföljning av tacokvällen gjordes, och det hade varit en god uppslutning med ca 50 personer 

och de frivilliga bidragen till Hoppets Stjärna gav 1400 kr. Detta är en verksamhet hittat sina 

former, blivit känt i Ekeby och som fyller en bra funktion. Styrelsen anser att den bör fortsätta 

1-2 gånger per termin. 

7. Även stickcaféet hade en bra samling och är en form som bör fortsätta. 

Diskuterades att planera för temasamlingar om föräldraskap till hösten. 

Idéer om innehåll och former för familjegudstjänster beslöts att Jonas diskuterar och beslutar 

tillsammans med ledarna för NävestaKids. 

Diskuterade att ev. starta en Alphagrupp till våren 2016. 

Lillträffen fyller 25 år våren 2016, vilket bör uppmärksammas. 

8. Beslöt att uppdra åt planeringsgruppen att lägga in en äventyrsvandring i september och en 

församlingshelg i oktober. 

9. Kassa: Intäkter 70.422 och Kostnader 51.489  (+ 18.933) 

Insamlingar: 33.016 ; Insamlingsbudget 32.000  (+ 1016) 

10. Renovering av nedre lägenheten pågår, Jonas och Hanna är klara med alla rum utom hallen. 

Badrummet är utrivet och rör och avloppsstammar är bytta. Nu skall nytt golv och väggar 

monteras. 

11. Kommunen har påbörjat anslutningen av avloppet och detta beräknas bli klart de närmaste 

veckorna. Nya rör från golvbrunnar och avlopp från kyrkans källare dras ut till diket söder om 

parkeringen. 

12.  Kassören meddelade att det nu fungerar bra med överföringar via Swish. 

14.  Nästa styrelsemöte planeras till den 16 April kl 19.00. (Nästkommande möten är sedan 18/5) 

Vid protokollet dag som ovan:                                    Justeras: 

 

 

____________________________________________      __________________________________ 

Roland Davidsson                                      Lisbeth Larsson 


